



香港佛教聯合會主辦
佛教曾果成中英文幼稚園



01st February, 2021.

有關[家長日]通告

Circular on the Parents Meeting Day

檔案編號 Circular no : tks0102/2021/038

各位家長 Dear Parents :

本年度因受到新冠狀病毒影響下，原定實體之家長會，現改為視像會談，日前與家長預先了解其家長日進行傾談途徑的意願，日期為 2021 年 2 月 27 日(星期六)。屆時班主任將與家長透過視像了解、分享及交換 貴子女的成長意見，而每位家長時間約為十五分鐘，請各位家長依指定時間上網視像會談，如上網有困難也可透過電話傾談。由於時間所限，班主任所分配的時間未必能完全符合各位家長的意願，請見諒。如有任何問題，請聯絡班主任。

Due to the impact of the epidemic, the format of the Parents Day has been changed. Therefore, the teachers have asked for your intentions on the format of the Parents Day by phone or by online. For strengthening the connection between parents and teachers, so that both can understand the situation of the child' s studies development and conducts. For this, we will have a parents meeting on 27th February (Sat). There will be a meeting with class teachers for 15 minutes. Due to time constraints, the time allocated by the teachers may not fully meet the intentions of the parents. Please forgive us. Parents, please rely on the designated time for online video conferences. If you have difficulty accessing the Internet, you can also talk over the phone. If there are any questions, please contact the class teachers.

此致貴家長

Best Regards,

校長

伍炫熹 Ng Yuen Hei (Principal)





香港佛教聯合會主辦
佛教曾果成中英文幼稚園



01st February, 2021.

致學生家長 Dear _____ Parents,

就「佛教曾果成中英文幼稚園家長日」一事，特函請 台端於 27/02/2021 (星期六)

以電話方式進行 By phone

以視像方式進行 By online

_____時_____分至_____時_____分，透過 Google Meet(_____)藉以明瞭
貴子弟 在本園情況，以收家庭與學校合作之效，敬請準時到校為荷。

As for the coming Parents Meeting Day of Buddhist Tsang Kor Sing Anglo-Chinese KG, you are willing to attend the meeting on 27/02/2021 (Saturday) at _____ : _____ to _____ : _____ , (_____) by Google Meet. Hope we can help you understand how your child has learned in school and will keep working with your partnership. Please attend the meeting on time. Thank you!

* 附註 P.S.

如 台端有任何查詢，請致電 23611267 與 _____ 老師聯絡。

If there is any question, please feel free to contact with _____ (class teacher) at 23611267.